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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Begala: 
Vedenie, riaditeľstvo základnej školy Sever na Ulici Pribinovej, zaslalo žiadosť o zriadenie 
nového spoja na Nový Majer. Žiadam vás o nejakú podporu na zriadenie tohto spoja v čase 
o 13.00 h. Dôvody alebo žiadosť, alebo žiadosti sú už dané, dôvody prečo. Je tam 
zgrupovanie v čase odchodu 14.30 h MHD dosť veľkého počtu ľudí, ktorí čakajú, využívajú 
priestory sociálky aj školské priestory na nejaké hygienické záležitosti. Bolo by dobre, aby 
sme tento spoj, čo mám informácie, bolo prerokované s riaditeľstvom SAD-ky. Je to možné, 
aby sme to podporili a vyriešili tento problém, ktorý tam je. V prvom rade ide o bezpečnosť, 
správnu výchovu a zdravie žiakov a nielen žiakov. Ďakujem pekne.   
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka ZŠ Sever, táto vec bola už predjednaná s vedením spoločnosti ARRIVA. My sme 
požiadali spoločnosť ARRIVA, aby reflektovalo na prípadne požiadavky základných škôl, 
z ich strany je možnosť stretnúť sa a to je vlastne aj úloha pre oddelenie školstva. V tomto 
období s riaditeľmi jednotlivých školských zariadení a aby boli prednesené požiadavky na 
prispôsobenie sa časového harmonogramu spojov, v tomto prípade aj ZŠ Sever. Takže 
riaditelia budú mať tu možnosť sa stretnúť so zástupcami spoločnosti a predniesť tieto 
požiadavky. Bolo by dobre, aby konkrétne časový termín aj nejaké počty mali pripravené na 
toto stretnutie. Čo sa týka areálu školy, resp. znečisťovania, je pravdou to, že tieto priestory 
nevyužívajú len školáci ale aj ľudia z okolia. Tam vidíme možnosť   už aj v tom, že sme 
poskytli alebo ponúkli prostredníctvom mestskej polície možnosť pravidelne informovať zo 
strany vedenia škôl, riaditeľstva škôl o týchto javoch a potom následne mestská polícia vie 
zareagovať v konkrétnych termínoch, ale bolo by dobre keby takéto informácie jak sa objaví 
takýto jav hoci len jednorazovo, aby o nich mestská polícia vedela. K takejto podobnej 
náprave došlo aj na ZŠ M. R. Štefánika, snažíme sa prostredníctvom mestskej polície 
napomáhať pri udržiavaní verejného poriadku vo všetkých zariadení tak školských ako aj 
predškolských. 
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